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Jonas Jeppson (M) ersätter Kerstin Thufvesson (M) 
Robert Westerlund (SD) §§4-30 ersätter Ghazal Saberian (SD) 
Carolina Rosén (L) §§1-3 ersätter Åsa Nilsson Söderström (L) 
Kim Ekblom (C) §§1-3 ersätter Patrick Amofah (C) 
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Letti Freivalds (S) 
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Carolina Rosén (L) §§4-30 
Kim Ekblom (C) §§4-30 
 

Övriga närvarande Toni Mellblom Stadsdelsdirektör 
Ingrid Brännström Avdelningschef §§4-30 
Jonas Eliasson Avdelningschef §§4-30 
Adrian Göransson Avdelningschef §§4-30 
Ida Hagerum Avdelningschef §§4-30 
Sara Hallström Avdelningschef §§4-30 
Susanna Juvas Hagbjörk Avdelningschef 
Jessika Von Malmborg Avdelningschef §§4-30 
Anna Birgersson Nämndsekreterare 
Kristina Wennström Facklig §§4-30 VISION 
Nashwan Bahram Tjänsteman §§4-30 
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Justerare Rashid Mohammed, Ole-Jörgen Persson 
 

Datum för justering 2025-03-21 
 

Paragraf §§1-30 
 

Sekreterare Anna Birgersson 
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§ 1 
Val av justerare, dag för justering och godkännande av 
dagordning  

Beslut  
1. Rashid Mohammed (V) och Ole-Jörgen Persson (M) utsågs 

att justera protokollet från dagens sammanträde. Justeringen 
äger rum den 21 mars 2025. 

2. Dagordningen godkänns. 
 

Sida 3 (53)



 
 

Järva stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2025 
 

2025-03-20 

§ 2 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2025/252 
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§ 3 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollen till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
  
 
Ärendet 
Protokoll från den 26 februari 2025, den 5 mars 2025, den 12 mars 
2025 och den 19 mars 2025 anmäls. 
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.35  för allmänhetens 
frågestund (frågestunden startade klockan 18.00) och fika med 
allmänheten. 
  
Sammanträdet återupptogs klockan 18.40 
 

Sida 5 (53)



 
 

Järva stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2025 
 

2025-03-20 

§ 4 
Boendeplan för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2025 – 2035  
JÄRVA 2024/1219 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna region västerorts 

Boendeplan 2025-2035 för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2025-2035 
avseende de delar som gäller Järva stadsdelsnämnd. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner kontorutlåtandet och lägger 
detta till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningarna i region Västerort, vilket innefattar Järva, 
Hässelby-Vällingby och Bromma, har i samarbete tagit fram en 
 
Boendeplan för särskilt boende för personer med funktions-
nedsättning enligt LSS och SoL 2025-2035 avseende region 
Västerort. Boendeplanen utgör tillsammans med stadens övriga 
regionala boendeplaner, underlag för den stadsövergripande 
boendeplanen som tas fram av socialförvaltningen. Boendeplanen 
omfattar bland annat befintliga boenden, planerade byggprojekt och 
uppskattat behov av bostäder med särskild service för personer med 
funktionsnedsättning. Regionens boendeplan redovisas och 
godkänns av respektive stadsdelsnämnd. 
 
Beställarenheterna i regionen uppskattar att 287 fler lägenheter i 
boende med särskild service samt stödboende kommer att behövas 
till år 2035. Swecos prognostiserar ett behov av 80 lägenheter för 
målgruppen. Stadsförvaltningarnas uppskattning av behovet är 
nästan tre gånger så hög jämfört med Swecos prognos. Att det råder 
en betydande skillnad mellan de två prognoserna beror på att de 
baseras på olika underlag och analyser. Swecos prognos inkluderar 
flera parametrar vilket resulterar i mer tillförlitliga prognoser än 
stadsdelsförvaltningarnas uppskattning. 
 
Ett kontorsutlåtande har i avvaktan på stadsdelsnämndens 
sammanträde skickats till socialförvaltningen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1219-1 (Godkänd - R 1) Boendeplan för 
särskilt boende för personer med funktionsnedsättning enligt 
LSS och SoL 2025-2035 

 JÄRVA 2024/1219-5 Region Västerort boendeplan 2025 
 JÄRVA 2024/1219-2 (Godkänd - R 1) Kontorsutlåtande - 

Boendeplan för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2025-2035 

 JÄRVA 2024/1219-3 Swecos prognos bostäder med särskild 
service 2025-2034 -Socialförvaltningen 
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§ 5 
Regional boendeplan för äldre 2026 med utblick mot 2050  
Region Västerort 
JÄRVA 2025/77 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att godkänna region Västerorts 
boendeplan för äldre 2026 med utblick mot 2050, avseende de delar 
som gäller Järva stadsdelsnämnd. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En boplan för äldre upprättas årligen av stadens äldreförvaltning för 
att analysera nuläget och förväntade behov för att på så sätt kunna 
säkerställa en trygg framtida boendesituation för äldre i staden. 
 
Region Västerort består av Bromma, Hässelby-Vällingby och Järva 
stadsdelsnämnder. Gemensamt har förvaltningarna tagit fram en 
Regional boendeplan för äldre, 2026 med utblick mot 2050. 
Västerorts boplan utgör tillsammans med stadens övriga regionala 
boplaner ett underlag till den stadsövergripande boplanen. Boplanen 
omfattar bland annat befintliga platser på vård- och omsorgsboende, 
servicehus, ombyggnationer, eventuella avvecklingar, driftsformer 
och regionens identifierade behov gällande boenden för äldre. 
 
Enligt Swecos befolkningsprognos bedöms antalet äldre öka stort i 
region Västerort. Det är främst utvecklingen i åldersgruppen 80 år 
och äldre som har betydelse för att beräkna behov av äldreomsorg. 
Regionens ökning sker framförallt i åldersgruppen över 85 år. 
Region Västerort ser behov av fler profilboenden för äldre med 
komplexa behov bland annat för äldre med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar, äldre som befinner sig i hemlöshet och som 
har missbruksproblematik samt för äldre med psykisk ohälsa. Det 
beräknas även komma att finnas behov av profilboende för yngre 
personer under 65 år med demenssjukdom. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderström (L) lade fram ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
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För oss liberaler är det viktigt att alla ska kunna forma sitt eget liv, 
och det gäller genom hela livet. Att öka äldre människors 
självständighet och egenmakt är därför en central uppgift i vår 
äldrepolitik. 
  
Boendeplanen visar att antalet äldre kommer framöver att öka stort i 
region Västerort, och även så i vår stadsdel. Det är viktigt att 
komma ihåg att behoven och önskemålen varierar stort inom denna 
grupp. Många vill bo kvar i sin gamla bostad hela livet och ska 
kunna göra det. Därför behöver Järva stadsdel kraftigt förbättra 
hemtjänsten, särskilt vad gäller biståndshandläggningen och 
brukarnas påverkansmöjlighet. 
  
Samtidigt behövs en mångfald av bostäder anpassade för årsrika, 
både på den vanliga bostadsmarknaden och i form av äldreboenden. 
Vår bild är att förvaltningen, och staden i stort, inte har en 
tillräckligt god bild av hur äldres boendesituation ser ut idag, och 
vilka önskemål stadsdelens äldre har. Till exempel nämns det inget i 
handlingarna inget om de olika privata seniorboenden och vård-och 
omsorgsboenden som finns. 
  
Vi Liberaler vill därför att det görs en omfattande analys av hur 
äldre bor i olika delar av stadsdelen och hur de önskar bo framöver. 
En sådan undersökning kan med fördel genomföras i samarbete 
med pensionärsföreningarna. Det är viktigt att resultaten redovisas 
för varje stadsdelsområde, eftersom vi vet att många äldre vill bo 
kvar i sitt närområde. Det vore förstås bra om undersökningen 
kunde göras på stadsnivå, men vi menar att Järva stadsdelsnämnd 
skulle kunna gå före med ett pilotprojekt för att få fart på resten av 
staden. 
  
Att kunna välja sitt boende även när man blir äldre är en 
frihetsfråga. Vi är därför oroade över den tendens vi sett under 
många år – att stadens servicehus vansköts till den grad att de till 
slut måste läggas ner. Nu senast gäller det servicehuset Skolörten i 
Hässelby och för ett par år sedan var det Fristad i Bromsten. Därför 
är det viktigt att stadsdelen slår vakt om servicehuset i Kista och ser 
till att hyresvärden uppfyller sina åtaganden. Vi ser också med oro 
på att så många ansökningar om boende i servicehus avslås. Här 
måste de äldres önskemål om gemenskap och stöd väga tyngre. 
  
I gamla Spånga är en stor del av det äldre bostadsbeståndet i 
flerbostadshus trevåningshus utan hiss. Som äldre i ett sådant hus så 
räcker det inte att beviljas hemtjänst och få hjälp att handla. Även 
äldre människor som inte klarar trapporna har rätt att komma ut. Vi 
vill understryka vikten av att stadsdelen inte medverkar till att 
hemmet uppfattas som ett fängelse. Det är inte tillräckligt med fler 
hemtjänstbesök. För äldre som upplever sig vara isolerade i en icke 
ändamålsenlig lägenhet kan en lägenhet på ett servicehus göra stor 
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skillnad och bidra till ökad livskvalitet. 
  
Slutligen vill vi understryka vikten av skyndsamt påbörja 
planeringen för ett profilboende för personer med demens i tidig 
ålder i västerort, något vi krävt i flera år. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/77-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteskrivelse Boplan 
2026-2050, Äldreomsorg  

 JÄRVA 2025/77-2 Boendeplanering för äldre 2026 med 
utblick mot 2050 region Västerort 
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§ 6 
Ansökan till Allmänna arvsfonden för - I Järva pratar vi 
om våld  
JÄRVA 2024/1225 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens inskickade 

ansökan till Allmänna arvsfonden gällande I Järva pratar vi 
om våld. 

2. Järva stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen uppmärksammade ett behov av insatser för att 
förebygga våld i nära relationer och hedersrelaterat våld, vilket 
ligger till grund för satsningen I Järva pratar vi om våld. 
  
Den 1 juli 2024 ansökte förvaltningen om projektstöd från 
Allmänna arvsfonden om totalt 4 102 356 kronor, vilket beviljades 
den 4 december 2024. 
  
Allmänna arvsfonden ger stöd till nyskapande satsningar som 
gynnar barn, unga eller personer med funktionsnedsättning och 
främjar långsiktig samhällsnytta. Satsningarna ska vara 
tidsbegränsade, ha tydliga mål och en plan för hur resultaten kan 
leva vidare efter satsningens slut. 
  
Satsningen I Järva pratar vi om våld kommer att pågå från 1 januari 
2025 till 31 december 2027 och syftar till att stärka samverkan 
mellan civilsamhälle och förvaltning genom  utbildningsinsatser, 
informationsspridning och utveckling av en våldspreventiv 
samverkansmodell. 
  
Satsningen riktar sig till barn och ungdomar i åldrarna 0–25 år samt 
deras föräldrar, där särskilt fokus ligger på normförändrande arbete 
och föreningars aktiva deltagande i det våldsförebyggande arbetet. 
  
Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens inskickade ansökan till Allmänna arvsfonden 
gällande I Järva pratar vi om våld och beslutar om omedelbar 
justering. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) lade fram ett särskilt uttalande. 
  
Robert Westerlund (SD) ansluter sig till M+L+C särskilda 
uttalande. 
  
Särskilt uttalande 
Vi ser mycket allvarligt på att förvaltningen skickat in ansökan till 
Allmänna arvsfonden för I Järva pratar vi om våld utan att ärendet 
först har behandlats i stadsdelsnämnden. Att stadsdelsnämnden nu 
retroaktivt föreslås godkänna en ansökan som redan har beviljats av 
Allmänna arvsfonden, som förutsätter ett ekonomiskt åtagande från 
stadsdelen och vars projekt redan är i gång från och med den 1 
januari i är ett sällsynt exempel på hur såväl delegationsordning 
som demokratiska principer om insyn bland politikerna i 
stadsdelsnämnden satts ur spel. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1225-1 (Godkänd - R 1) Ansökan till 
Allmänna arvsfonden för I Järva pratar vi om våld 

 JÄRVA 2024/1225-1.1 Beslut från Allmänna arvsfonden 
 JÄRVA 2024/1225-1.2 Ansökan till Allmänna arvsfonden 
 JÄRVA 2024/1225-1.3 Budget för I Järva pratar vi om våld 
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§ 7 
Samarbete med Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
inom projektet - Eftervård med hög tillgänglighet för unga 
i riskzon för kriminalitet  
JÄRVA 2025/168 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd uppdrar åt stadsdelsdirektören att teckna en 
överenskommelse med Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd om 
samarbete inom projektet Eftervård med hög tillgänglighet för unga 
i riskzon för kriminalitet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningarna Hässelby-Vällingby, Järva, Enskede-
Årsta-Vantör och Skärholmen har beviljats medel från stadens 
sociala investeringsfond till projektet Eftervård med hög 
tillgänglighet för unga i riskzon för kriminalitet under perioden 
2024-2027. Insatsen riktar sig till unga 13-17 år som lämnar 
samhällsvården och flyttar hem till sina vårdnadshavare. Syftet är 
att skapa bra förutsättningar för ett återförande till en välfungerande 
social tillvaro genom att erbjuda en tillgänglig och flexibel 
eftervård. 
 
Projektorganisationen har tagit fram ett förslag för att säkerställa 
förvaltningens tillgänglighet utanför kontorstid och samtidigt 
uppfylla arbetsrättsliga krav. Arbetssättet ligger i linje med 
socialtjänstens omställning till den nya socialtjänstlagen, som 
planeras träda i kraft i juli 2025, och syftar till en mer 
förebyggande, tillgänglig och kunskapsbaserad socialtjänst. 
Dessutom underlättar det för människor att nå socialtjänsten där de 
befinner sig och få rätt hjälp i tid. 
 
Förvaltningen anser att ett samarbete med Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd möjliggör kvalificerat stöd för ungdomar som 
lämnar samhällsvård även utanför kontorstid. Dessutom minskar det 
sårbarheten av enskilt ansvar för varje stadsdelsnämnd och skapar 
goda förutsättningar att uppfylla arbetsrättsliga krav. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden uppdrar åt 
stadsdelsdirektören att teckna en överenskommelse med Hässelby-
Vällingby stadsdelsnämnd om samarbete inom projektet Eftervård 
med hög tillgänglighet för unga i riskzon för kriminalitet. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/168-1 (Godkänd - R 1) Samarbete med 
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd inom projektet 
"Eftervård med hög tillgänglighet för unga i riskzon för 
kriminalitet" 

 JÄRVA 2025/168-1.1 Ansökan Eftervård med hög 
tillgänglighet för unga i riskzon för kriminalitet 
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§ 8 
Parkleksetablering i Nydal  
Nytt hyresavtal med Fastighetskontoret 
JÄRVA 2025/185 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsförvaltningen i uppdrag att 

teckna hyresavtal och beställa hyresgästanpassning av 
byggnaden i Nydalsparken med Fastighetskontoret. 

2. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen har tagit fram förslag på ny etablering av 
parklek i Nydalsparken i enlighet med uppdrag i 
verksamhetsplanerna för 2023 och 2024. Bakgrunden till uppdraget 
var bland annat att parkleksbyggnaden i Erikslund, som är en 
modulbyggnad, inte har något bygglov. Byggnaden behöver därför 
avvecklas och parkleksverksamheten flyttas till Nydal. Parkerna 
Nydal och Erikslund ligger geografiskt nära varandra. 
Förvaltningen ser möjligheter att säsongsvis bemanna Erikslund 
parken genom till exempel parklekspersonal och fritidsbibliotek. 
 
Förvaltningen föreslår med anledning av ovanstående att 
stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna hyresavtal 
med Fastighetskontoret för inhyrning i lokal i Nydalsparken och 
verksamhetsanpassning av densamma. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation  
Patrick Amofah (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra följande 
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En bemannad parklek är en viktig resurs i områden med många 
barnfamiljer och trångboddhet. Här får barn och unga en trygg och 
stimulerande miljö där de kan leka fritt och säkert, göra sina läxor 
samt umgås med sina kompisar under uppsikt av utbildad personal. 
Genom att skapa en trygg plats för både barn och föräldrar, främjas 
gemenskapen och samhörigheten i området. En parklek blir inte 
bara en lekplats utan även en mötesplats där barn utvecklas genom 
lek och socialt samspel, medan föräldrar kan känna sig trygga och 
delaktiga i sina barns aktiviteter. 
 
Centerpartiet tycker mycket positivt att Järva stadsdelsförvaltning, 
tillsammans med trafikkontoret arbetar för att rusta upp och 
utveckla parklek Erikslund. Genom det pågående arbetet med 
programhandlingen och det inkluderande dialogarbetet, där 
invånarna aktivt får bidra säkerställs att projektet speglar 
lokalsamhällets behov. Det är viktigt att projektgruppen av 
trafikkontoret samarbetar med verksamheter i närområdet liksom 
förskolor, grundskolor, seniorboenden och barn och familjer 
föreningar för att skapa en lösning som gynnar alla. 
Programhandlingen bör inte fördröjas längre än den planerade 
tidsramen, vilket är under våren 2025. Det är viktigt att hålla 
tidsplanen för att säkerställa att alla nästa steg, som projektering och 
upprustning, kan genomföras som planerat. 
 
Att avveckla parkleksverksamheten i Erikslund och flytta den till 
Nydal är något som Centerpartiet inte välkomnar. Vi anser att detta 
beslut innebär att majoriteten sviker Hjulstas barns bästa och deras 
behov av en trygg, rolig och tillgänglig plats för lek och 
fritidsaktiviteter 
 
Parkleken Erikslund är geografiskt belägen på en bra plats, mellan 
Hjulsta och Tensta, vilket gör den lättillgänglig för många familjer i 
området. För närvarande är parkleken bemannad från måndag till 
fredag under rimliga öppettider, och många barn och unga besöker 
den under denna tid. De flesta av besökarna är Hjulstabornas barn 
och barn från området kring Tensta gymnasium, samt barn från de 
närliggande förskolorna. Det är verkligen en viktig mötesplats för 
olika generationer. 
Den fungerar inte bara som en plats för barn att leka utan även som 
en social yta där barn , unga och äldre kan mötas, vilket stärker 
gemenskapen och ökar tryggheten i området. Flytten av parkleken 
kommer särskilt att påverka Hjulstaborna, som är de som mest 
nyttjar verksamheten. En bemannad parklek är verkligen en viktig 
resurs för många barn och deras familjer, särskilt i områden där det 
finns ett behov av trygga, säkra och organiserade platser för lek och 
aktivitet. En säsongsvis bemanning genom till exempel 
parklekspersonal och fritidsbibliotek är inte riktigt lösning. 
 
I tjänsteutlåtandet framgår det att parkleksbyggnaden i Erikslund 
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saknar bygglov, vilket innebär att byggnaden måste avvecklas och 
verksamheten flyttas till Nydal. 
Men förvaltningen bör lösa problemet på ett mer hållbart sätt, det är 
bra att undersöka om det går att ansöka om retroaktivt bygglov eller 
om det finns möjlighet att justera byggnaden så att den uppfyller 
gällande krav. Men att avveckla och verksamheten flyttas till Nydal 
är ett lite ansvarslöst beslut. 
 
Det är positivt att den aktuella byggnaden på Parkleken i Nydal ska 
byggas om för att möta myndighetskrav och det är ett bra steg för 
att säkerställa en trygg och funktionell miljö för alla besökare. Att 
ha parken generösa öppettider och fritidsledare som skapar 
meningsfulla aktiviteter för både barn och vuxna tycker vi är ett bra 
förslag. 
 
Centerpartiet vill att båda parklekarna Erikslund och Nydal 
bemannas året runt, rustas upp och förbättras för att skapa en trygg 
och stimulerande miljö för barn och unga. Vi föreslår att 
verksamheten stärks genom samarbete med lokala föreningar för att 
göra parkaktiviteterna mer effektiva och givande. 
 
Detta skulle inte bara ge barnen en rolig och lärorik plats att leka på 
utan även möjlighet att göra sina läxor och utvecklas i en stödjande 
miljö. Genom att kombinera lek och lärande skapar vi bättre 
förutsättningar för barnens välmående och utveckling. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/185-1 (Godkänd - R 1) Parleksetablering i 
Nydalsparken 

 JÄRVA 2025/185-1.1 Nydals parklek Beställning 
hyresgästanpassning 250212 
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§ 9 
Skrivelse om hur den rödgröna majoritetens budget 
drabbar omhändertagna och placerade barn  
Svar på skrivelse från Åsa Nilsson Söderström (L) 
JÄRVA 2024/1244 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till nämnden från 19 december 2024 ställer Åsa 
Nilsson Söderström (L) frågor om hur majoritetens budget påverkar 
omhändertagna och placerade barn. 
  
Förvaltningen har ett väl strukturerat arbete för rekrytering av 
familjehem bland annat har verksamheten två rekryterare som 
fokuserar på att hitta och rekrytera familjehem. Ersättningarna till 
familjehem regleras utifrån Sveriges Kommuner och Regioners 
riktlinjer om Ersättningar och villkor vid familjehemsvård av barn, 
unga och vuxna, vårdnadsöverflyttningar med mera för år 2024. Det 
är alltid barnets behov som är styrande. Kompensation för 
inkomstbortfall utgår från barnets behov och vad som är bäst för 
barnet. I riktlinjerna anges att ersättningen ska vara tidsbegränsad 
och restriktiv. Utgångspunkten är att placerade barn ska delta i 
ordinarie verksamheter som skola, förskola och fritidshem. 
Förvaltningen beviljar insatser utifrån barns behov av stöd och 
skydd och sparar aldrig in på placeringskostnader. När en placering 
avslutas utgår socialtjänsten alltid från barns vårdbehov och 
placeringar avslutas aldrig i förtid på grund av budgetskäl. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens svar 
på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut om återremittering 
Åsa Nilsson Söderström (L), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och 
Patrick Amofah (C) föreslog att nämnden skulle återremittera 
ärendet. 
  
Robert Westerlund (SD) ansluter sig till M+L+C förslag om 
återremiss. 
  
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag 
eller återremitteras. Nämnden beslutade att avgöra ärendet idag. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Åsa Nilsson Söderström (L), Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Patrick 
Amofah (C) och Robert Westerlund (SD) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

1. Att återremittera förvaltningens förslag till beslut med 
anledning av det visselblåsarbrev som inkommit till 
nämndens ledamöter 

2. Att därutöver anföra nedanstående 
  

Vi tackar för svaret på vår skrivelse, men noterar att förvaltningens 
svar återigen skiljer sig kraftigt från den information vi får från 
andra källor. Det gör oss oroade. 
Vår stadsdel har under hela mandatperioden dragits med 
budgetunderskott som kan kopplas direkt till höga 
placeringskostnader. Till skillnad från föregående mandatperiod kan 
SDN Järva inte söka ersättning från den så kallade Skyddsfonden 
för faktiska placeringskostnader. Vi oroar oss för att det kan 
medföra besparingskrav, och att så är fallet har bland annat 
rapporterats av Sveriges Radio. 
Inför detta sammanträde har alla ledamöter i nämnden fått ett mail 
från en visselblåsare från förvaltningen som hävdar att ledningen 
mörkar fakta. 
Med detta i åtanke vill vi yrka på återremiss och att förvaltningen 
återkommer med ett nytt svar där man också bemöter de påståenden 
som framförs i visselblåsarbrevet (bifogas) 
  
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1244-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse från 
Liberalerna (L) om hur den rödgröna majoritetens budget 
drabbar omhändertagna och placerade barn  

 JÄRVA 2024/1244-1 Skrivelse om hur den rödgröna 
majoritetens budget drabbar omhändertagna och placerade 
barn 
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§ 10 
Skrivelse angående att grönska försvunnit från 
Stockholms stad  
Svar på skrivelse från Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) 
JÄRVA 2024/1116 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse har inkommit från Ole Jörgen Persson m.fl. (M) till 
Järva stadsdelsnämnd. En oro för minskande grönska framförs och 
en fråga om hur mycket grönska som försvunnit de senaste fem åren 
ur stadsdelens områden ställs. 
 
Förvaltningen instämmer med skribenterna om vikten av att värna 
gröna värden. Utifrån stadens miljöprogram och andra styrande 
dokument pågår ett omfattande miljö- och klimatarbete. Syftet med 
detta är att bland annat säkerställa bevarande av gröna ytor och 
värden, den biologiska mångfalden, öka krontäckningsgrad, hantera 
och stärka motståndskraft mot extremväder som skyfall samt 
värmebölja. Inom ramen för detta arbetar förvaltningen löpande 
med att rusta upp grönytor och parker, plantera fler träd och vårda 
den grönska som finns i stadsdelsområdet. 
 
Förvaltningen kan konstatera en minskning av grönytor under åren 
2019 och 2024. Merparten av förändringen går att härleda till 
projekten Förbifart Stockholm och Tensta dagvattenpark (186 167 
kvm). Detta innebär dock inte en faktisk minskning av grönyta med 
motsvarande tal då en del grönyta kommer att återföras efter 
byggprojekten avslutats. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
Majoritetens planer på en utbyggnad av Rissneskogen innebär 
ytterligare ingrepp i stadsdelens grönytor. Vår uppfattning är 
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alltjämt att Rissneskogen bör värnas och vårdas som en viktig del 
av stadsdelens gröna lungor. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1116-3 (Godkänd - R 2) Kopia av Skrivelse 
angående att grönska försvunnit från Stockholms stad 

 JÄRVA 2024/1116-1 Skrivelse angående att grönska 
försvunnit från Stockholms stad 
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§ 11 
Skrivelse om felaktiga utbetalningar  
Svar på skrivelse från Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) 
JÄRVA 2024/1245 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till nämnden daterad den 19 december 2024 ställer 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) frågor om vilka regler och rutiner som 
gäller för hantering av felaktiga utbetalningar, vilka åtgärder som 
vidtas vid sådana upptäckter samt förvaltningens arbetssätt för 
polisanmälningar vid misstanke om brott. 
 
Förvaltningens arbete mot felaktiga utbetalningar utgår ifrån 
Handbok - Att utreda felaktiga utbetalningar och bidragsbrott, 
utgiven av Socialförvaltningen i Stockholms stad. 
 
Förvaltningen fokuserar på att minimera och förebygga felaktiga 
utbetalningar av ekonomiskt bistånd. Genom dialog, individuella 
prövningar och noggrann handläggning skapas förutsättningar för 
att sökande ska göra rätt från början. 
 
Förvaltningen utreder och beslutar om återkrav om individen lämnat 
oriktiga uppgifter eller inte anmält förändringar, vilket lett till 
felaktiga utbetalningar. Återkrav kan också ske när socialtjänsten av 
misstag gjort en felaktig utbetalning, förutsatt att individen borde ha 
förstått att utbetalningen var felaktig. Eventuell polisanmälan görs 
när utredningen är klar och om det finns misstanke om brott, med 
krav på skadestånd motsvarande den felaktiga utbetalningen. 
 
Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 JÄRVA 2024/1245-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse gällande 

felaktiga utbetalningar och frågor om regler som gäller för 
kommunen vid felaktiga utbetalningar 

 JÄRVA 2024/1245-1 Skrivelse om felaktiga utbetalningar 
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§ 12 
Medborgarförslag om ny lekplats vid Kistahöjden  
Svar på medborgarförslag 
JÄRVA 2024/1123 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att avslå medborgarförslaget i 
enlighet med tjänsteutlåtandet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag om att anlägga en lekplats i området på 
Kistahöjden vid Myrdalsjökeln 1 har inkommit. Den lekplats som 
finns i området, anses inte täcka behovet. 
  
Förvaltningen ser flera utmaningar att anlägga en ny lekplats. 
Utmaningarna är dels topografiska och dels är det ett av få sparade 
naturområden i området och tänkt att ingå i ett grönt samband. 
Förslaget område är också belägen i närheten av fornlämningar 
vilket skulle kräva dialog och tillstånd av länsstyrelsen vid 
anläggning av ny lekplats. 
  
Förvaltningen ser att det finns ett behov av en större lekplats i 
området. Förvaltningen behöver utreda alternativa platser eller 
lösningar i närområdet. Därefter kan förvaltningen utifrån den 
sammantagna planeringen för upprustningar och anläggningar av 
lekplatser i stadsdelsområdet ta ställning till om och när i tiden en 
anläggning kan vara aktuell. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1123-6 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 
en ny lekplats vid Kistahöjden 

 JÄRVA 2024/1123-2 Medborgarförslag om en ny lekplats 
vid Kistahöjden_Bortredigerad 
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§ 13 
Månadsrapport Ekonomi  
JÄRVA 2025/1 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner denna månadsrapport. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 
resultatöverföringar. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 14 
Översyn av arbetsformer för brottsförebyggande rådet 
(BRÅ)  
JÄRVA 2025/106 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar om att ändra arbetsformerna för det 
brottsförebyggande rådet i enlighet med förvaltningens förslag. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kort efter att Järva stadsdelsnämnd inrättades fattade 
stadsdelsnämnden beslut om att inrätta ett lokalt brottsförebyggande 
råd. Rådet är ett brottspreventivt forum där representanter från 
stadsdelsnämnden, förvaltningen, polisen, brandmyndigheten, 
bussbolag, tunnelbanebolag, fastighetsägare och företagare möts. 
  
Förvaltningen avser upprätthålla det brottsförebyggande rådet som 
ett komplement till det brottspreventiva arbete som förvaltningen 
leder i andra forum. Rådet ger stadsdelsnämndens ledamöter 
möjlighet till direktkontakt med samverkansaktörer med 
engagemang i det lokala trygghetsskapande och brottsförebyggande 
arbetet. 
  
Förvaltningen har utvärderat rådets arbetsformer och föreslår att 
behålla samma sammansättning och inriktning som tidigare men att 
ändra antalet sammanträden från fyra till två gånger per år. 
Förvaltningen bedömer att förändringen kommer ge förutsättningar 
för mer kärnfulla möten med upprätthållen relevans för det 
sammanlagda brottsförebyggande arbete som förvaltningen leder.   
  
Förvaltningen föreslår att det brottsförebyggande rådet 
fortsättningsvis sammanträder två gånger per år. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Robert Westerlund (SD) deltar inte i beslutet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
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Reservation  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra: 

  
Brottsförebyggande rådet är en viktig knutpunkt för kontakt mellan 
stadsdelsförvaltningen, stadsdelsnämndens politiker, Polisen samt 
fastighetsägare och övriga delar av civilsamhället. Särskilt i en 
stadsdel som vår är det viktigt att värna om och bygga ut de 
kontaktytor som finns för att främja dialog och samverkan. 
Vår uppfattning är att det skickar en felaktig och farlig signal att 
skära ned i antalet möten per år så som föreslås i tjänsteutlåtandet. 
Snarare kan det finnas behov av fler möten och mer samverkan, inte 
minst mellan politik och övriga aktörer än att minska på det samma. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/106-1 (Godkänd - R 1) Översyn av 
arbetsformer för brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

 JÄRVA 2025/106-1.1 Bilaga Arbetsordning lokalt 
brottsförebyggande råd inom Järva stadsdelsnämnd 
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§ 15 
Entledigande och fyllnadsval till nämndens 
funktionshinderråd  
JÄRVA 2025/146 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att entlediga Rickard Friberg 

från sitt uppdrag i nämndens funktionshindersråd. 
2. Stadsdelsnämnden beslutar att utse till Fadwa Aqel till ny 

ledamot i nämndens funktionhindersråd för perioden 2023-
2026. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Efter beslut i kommunfullmäktige ska det finnas ett råd för 
funktionshinderfrågor i Järva stadsdelsnämnd. Uppdraget för rådet 
är att stödja och ge råd i stadens arbete med tillgänglighet och 
delaktighet för personer med funktionsnedsättning. Ledamöter till 
rådet utses vart fjärde år efter val till kommunfullmäktige. 
Mandatperioden för ledamöter i rådet är fyra år. Endast boende i 
Stockholm stad kan nomineras. Funktionsrätt Stockholms stad 
samordnar nomineringar till stadsdelsnämndernas råd för 
funktionshinderfrågor i samverkan med andra 
funktionshinderorganisationer. Funktionsrätt Stockholms stad 
meddelar att Rickard Friberg, Föreningen för Rörelsehindrade Barn 
och Ungdomar, RBU, avsäger sitt uppdrag i rådet. Funktionsrätt 
Stockholms stad översänder via mail 2025-02-13 
fyllnadsnominering för perioden 2023-2026 och nominerar Fadwa 
Aqel, Unga med Synnedsättning Stockholm, USS, som ny ledamot 
till rådet 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/146-2 (Godkänd - R 1) Entledigande och 
fyllnadsval inom Funktionhinderrådet 2025 

 JÄRVA 2025/146-1 Avsägelse och fyllnadsnominering till 
nämndens råd för funktionshindersfrågor 
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§ 16 
Revidering av riktlinjer för projektspecifika och gröna 
parkeringstal  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/1429 
JÄRVA 2025/26 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva stadsdelsförvaltning är positiv till de föreslagna riktlinjerna 
för projektspecifika och gröna parkeringstal. Förvaltningen anser att 
förslaget bidrar till en grönare stadsmiljö, en ökad tillgänglighet och 
jämställdhet 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Robert Westerlund (SD) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation  
Robert Westerlund (SD) reserverar sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Järva stadsdelsnämnd avslår förvaltningens tjänsteutlåtande. 
2. Därutöver anföra följande: 

  
Sverigedemokraterna är negativa till alla försök att minska den 
redan anmärkningsvärt låga p-talsnormen i Stockholm stad. Den 
föreslagna lägesbaserade bedömningen innebär att mellan 3-6 p-
platser ska finnas per 1000 kvm BOA. För ett genomsnittligt 
villaområde innebär detta att vartannat hus saknar en 
parkeringsplats. Än värre blir det för lägenhetsområden i ytterstaden 
där det kan förekomma 4-6 p-platser på 15+ lägenhetshushåll. 
Sverigedemokraterna förespråkar en fördjupad utredning i syfte att 
bevara och där det är behövligt höja p-normen. 
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Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
Det föreliggande förslaget till nya mobilitets- och 
parkeringsriktlinjer har enligt vår mening en för ensidig prioritering 
av cykelparkering och generella minskningar av parkeringsplatser 
för bilar, vilket riskerar att inte möta människors praktiska behov. 
Redan idag är parkeringssituationen besvärlig i många delar av vårt 
stadsdelsområde, bl.a. i Spånga, i delar av Rinkeby men även på 
andra ställen.  
  
Vi behöver skapa en stad och ett lokalsamhälle som även i 
framtiden innehåller en plats för såväl människor som har och 
nyttjar privatägt bil, de som är med i olika bilpoolslösningar, de 
som cyklar och de som använder sig av kollektivtrafiken. 
  
Ett uttalat politiskt mål om att styra mot ett minskat antal 
parkeringsytor kan medföra negativa konsekvenser. 
  
Den rödgröna majoriteten i staden verkar inte ta hänsyn till att det 
under vintertid för många inte är ett alternativ med cykling, framför 
allt här i ytterstaden. Att ta kommunala transporter har även det 
blivit svårare när nuvarande majoritet i regionen har lagt ner ca 16% 
av bussarna och fler planeras att tas bort (linje 72 och 75). 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/26-2 (Godkänd - R 1) Kopia av Revidering av 
riktlinjer för projektspecifika och gröna parkeringstal - svar 
på remiss från kommunstyrelsen 

 JÄRVA 2025/26-1.1 Bilaga - Mobilitet och parkering, 
parkeringsriktlinjer vid nyproduktion  

 JÄRVA 2025/26-1 Följebrev Revidering av riktlinjer för 
projektspecifika och gröna parkeringstal 

 JÄRVA 2025/26-1.2 Bilaga - Parkeringskarta  
 JÄRVA 2025/26-1.3 Bilaga - Utformning av cykelparkering  
 JÄRVA 2025/26-1.4 Bilaga - Begreppsförklaring 

mobilitetsåtgärder  
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§ 17 
Motion om att främja blandade boendeformer i utsatta 
områden  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/995 
JÄRVA 2024/1246 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva stadsdelsnämnd har från kommunstyrelsen mottagit remissen 
Motion om att främja blandade boendeformer i utsatta områden. 
 
Motionärerna Jonas Naddebo och Svante Linusson (C) skriver att 
den socioekonomiska segregationen i hög grad sammanfaller med 
en ensidig bostadsstruktur där hyresrätter dominerar. Genom att 
införa en mer diversifierad bostadsstruktur, menar författarna till 
motionen, att staden kan främja social integration och en tryggare 
boendemiljö för alla stockholmare. I motionen föreslås 
kommunfullmäktige att uppdra kommunstyrelsen att, i samråd med 
berörda nämnder, införa ett tak för andelen hyresrätter i alla utsatta 
och särskilt utsatta områden i staden. 
 
Förvaltningen instämmer i motionärernas synpunkt att det finns 
behov av en mer diversifierad bostadsstruktur för att motverka 
boendesegregation. Förvaltningen menar dock att det redan finns en 
upparbetad systematik för att minska boendesegregationen och är 
därför tveksam till att införa ett tak för andelen hyresrätter i utsatta 
och särskilt utsatta områden i staden. Stockholms stad översiktsplan 
som innehåller planeringsinriktningen för stadsutvecklingen 
beskriver att en blandning av bostadstyper, lägenhetsstorlekar och 
upplåtelseformer ska eftersträvas i hela staden. Likaså arbetar 
stadsbyggnadskontoret och exploateringskontoret – som driver 
detaljplane- och exploateringsprojekt med nya bostäder – med 
verktyget SVA (socialt värdeskapande analys) för att identifiera 
platsspecifika värden och utmaningar, bland annat fördelningen av 
upplåtelseformer och lägenhetsstorlekar. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation  
Patrick Amofah (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande: 
  
Att tillstyrka motionen i sin helhet 
Att därutöver anföra 
  
Centerpartiet värdesätter vanligtvis de insikter och synpunkter som 
framförs av Järva stadsdelsförvaltning, men den här gången anser vi 
att förvaltningens svar inte fullt ut adresserar de problem och behov 
som motionen lyfter fram. Segregation är ett djupgående problem 
för Stockholm som förtjänar tas på största allvar. 
  
Förvaltningens erkänner visserligen behovet av en mer diversifierad 
bostadsstruktur, men menar att det redan finns en upparbetad 
systematik för att minska boendesegregationen. Vi menar att 
befintliga åtgärder och metoder inte har varit tillräckliga för att 
hantera de strukturella problem som är en konsekvens av årtionden 
av felriktad stadsplanering och bostadspolitik. 
  
Staden har ett mål att anvisa mark för den underrepresenterade 
upplåtelseformen, men det uppnås i mindre än hälften av 
stadsdelarna. I två av tre stadsdelar i Järva med en 
överrepresentation av hyresrätter ser vi en negativ utveckling, med 
en ännu större koncentration av hyresrätter. Det här visar på 
bristande efterlevnad av stadens egna beslut och ett behov att 
komplettera de befintliga verktygen och processerna, som SVA och 
översiktsplanens riktlinjer, med konkreta åtgärder. 
  
Att införa ett skarpt tak för andelen hyresrätter och ställa krav på 
underrepresenterade boendeformer vid nybyggnation, är konkreta 
steg för en mer balanserad bostadsmarknad. Dessutom är det 
nödvändigt för att motverka lyckoparadoxen, där boende i utsatta 
områden flyttar bort så fort de skaffat sig jobb och utbildning på 
grund av det begränsade och ensidiga bostadsutbudet, även om de 
egentligen skulle vilja bo kvar. Det effektivaste sättet att motverka 
detta fenomen är att bygga bostäder som uppmuntrar personer med 
arbete och utbildning att stanna i området. Så skapar vi en blandad 
och sammanhållen stad som främjar social och ekonomisk rörlighet. 
  
Ett exempel på modell som man kan införa är det innovativa 
konceptet Hyr-köp deläga-modellen, den kan istället bidra till en 
mer inkluderande bostadsmarknad. Genom att erbjuda en 
tillgänglig, flexibel och trygg boendeform kan vi ge fler unga och 
ekonomiskt svaga en chans att äga sitt boende. Att äga sitt boende 
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kan också ge ökad förmögenhet och  ekonomiskt kapacitet för 
familjer och individer. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1246-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Motion om att främja blandade boendeformer i utsatta 
områden 

 JÄRVA 2024/1246-1 Följebrev Motion om att främja 
blandade boendeformer i utsatta områden 

 JÄRVA 2024/1246-1.1 Motion om att främja blandade 
boendeformer i utsatta områden KS 2024/995 
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§ 18 
Program för öppen förskola  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/1410 
JÄRVA 2024/1232 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I kommunfullmäktiges budget 2024 fick förskolenämnden i 
uppdrag att, i samarbete med stadsdelsförvaltningarna, ta fram 
riktlinjer för öppen förskola. Med anledning av nya 
tillämpningsanvisningar föreslås riktlinjerna rubriceras program för 
öppen förskola för att bättre stämma överens med uppdragets 
intentioner. 
 
Programmet för öppen förskola syftar till att förtydliga och 
konkretisera arbetet inom öppen förskola och att säkerställa en hög 
och jämlik kvalitet i verksamheten. Programmet definierar specifika 
målområden som ska följas för att stödja verksamhetens 
systematiska kvalitetsarbete. I de stadsdelar där behovet finns 
erbjuds introduktionsförskola inom ramen för öppna förskolan. 
Introduktionsförskola ska i högre grad främja integration genom 
fokuserade insatser för språkutveckling, stöd för föräldraskap samt 
stöd vid inskrivning till förskola. Identifierade fokusområden och 
behov för öppen förskola i Järva är väl integrerat i programmet. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Patrick Amofah (C) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 
  
Vi i Centerpartiet är positiva till det nya programmet för öppen 
förskola. De öppna förskolorna ska vara självklara mötesplatser i 
lokalsamhället för de familjer som är hemma med små barn. Därför 
är viktigt att säkerställa att det finns tillräckligt med öppna förskolor 
i varje stadsdel som överensstämmer med det faktiska behovet. I de 
öppna förskolorna ska föräldrar kunna mötas och utbyta 
erfarenheter kring föräldraskapet, samtidigt som deras barn deltar i 
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pedagogisk verksamhet och kanske får den allra första kontakten 
med barn i sin egen ålder. 
  
Centerpartiet vill utreda möjligheten att inrätta familjesociala team i 
varje stadsdel. De familjesociala teamen ska vara en samverkan 
mellan förskola, vårdnadshavare och socialtjänst. I praktiken skulle 
det innebära att varje stadsdel har en socionom från socialtjänsten, 
som är kopplad till förskolorna, med uppdrag att stötta upp 
personalen att tidigt fånga upp barn och familjer i behov av mer 
stöd. Vi ser även stora möjligheter att inkludera de öppna 
förskolorna i dessa team då personal i den öppna förskolan inte 
sällan möter familjer i behov av stöd. För barn som växer upp med 
svårare förutsättningar blir livet i många fall tuffare längre fram och 
vi vet att det många gånger är tydligt redan i småbarnsåren vilka 
barn som riskerar att hamna snett senare i livet. När det 
uppmärksammas att ett barn, eller en familj, behöver stödinsatser 
ska hjälpen därför komma snabbt. För samhället är det dessutom en 
miljardbesparing att bygga starka, trygga barn istället för att försöka 
lappa ihop trasiga vuxna. 
  
Vi ser mycket positivt på att den öppna förskolan samarbetar med 
samhällslotsar och stadsdelsmammor för att nå ut till fler personer i 
målgruppen, och för att öka inskrivningsgraden i den ordinarie 
förskolan. Det är också glädjande att Stockholms stad erbjuder 
introduktionsförskola, dvs. språkstödjande aktiviteter för föräldrar 
och barn under ledning av SFI-lärare, som en del av den öppna 
förskolans verksamhet. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/1232-2 (Godkänd - R 1) Program för öppen 
förskola 

 JÄRVA 2024/1232-1.2 Bilaga - Program för öppen förskola 
 JÄRVA 2024/1232-1 Följebrev Program för öppen förskola 
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§ 19 
Förslag till avfallsplan för Stockholm 2025-2030  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/823 
JÄRVA 2025/88 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Avfallsnämnden har remitterat förslag om ny avfallsplan för 
Stockholm, som ska gälla under perioden 2025-2030, till Järva 
stadsdelsnämnd för yttrande. Avfallsplanen är i stort en revidering 
av nuvarande avfallsplan. 
 
Planen har fyra huvudmål som bryts ned till mer detaljerade delmål 
och varje delmål har ett antal åtgärder som stadens förvaltningar 
och bolag ansvarar för att utföra för att uppnå målen. Förvaltningen 
är positiv till förslaget om Avfallsplan för Stockholm 2025-2030 
och dess innehåll. Förvaltningen anser att det är en bra och 
framåtsträvande avfallsplan med skärpta krav på till exempel 
cirkulär ekonomi, matsvinn och minskad resursanvändning och har 
synpunkter som handlar om förytligande kopplat till bl.a. 
kommunikation, fastighetsägarnas ansvar och dricksfontäner. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
  
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 1 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) reserverar sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att delvis tillstyrka förslag till avfallsplan 2025-2030 
2. Att därutöver anföra 
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Stockholm ska vara ett föredöme vad gäller miljö och klimatarbete 
– både i Sverige och internationellt. Stockholms prognostiseras ha 
drygt en miljon invånare 2030 och avfallsmängden förväntas öka 
totalt sett. Då är det avgörande att Stockholm har en ansvarsfull, 
genomförbar och ambitiös avfallsplan. 
  
Det är av största vikt att avfall både från boende och verksamma i 
staden minskar och tas om hand på ett resurseffektivt sätt. 
Avfallshanteringen ska på ett tidigt stadie vara en självklar del av 
stadens fysiska planering och måste anpassas till människan. Det är 
en förutsättning för att fler stockholmare ska förstå och vilja delta i 
stadens arbete för en bättre miljö inom vatten och avfall. Vi vill 
därför understryka vikten av att sprida information kring stadens 
avfallshantering. Samtidigt som tillsynen för att effektivt motverka 
fusk och nedskräpning måste skärpas.  
  
Kriminalitet inom avfallshanteringen är mycket omfattande och 
smyger sig in i hela systemet och måste därför stoppas på allvar. 
Det undergräver förtroendet för stadens avfallshantering, skapar 
enorma kostnader för sanering och hantering, skadar både klimatet, 
närmiljön och biologisk mångfald samt göder kriminaliteten med 
miljardbelopp varje år. Staden behöver som en del av detta göra 
mycket mer för att förbättra tillsynen och motverka dumpning av 
avfall i naturen, fusk med miljöfarligt material samt skattefusk. Den 
myndighetsgemensamma tillsynen inom avfallsområdet som 
provats i staden måste kraftigt byggas ut och bli mer regel än 
undantag. 
  
Tillsynen vad gäller rivningsavfall behöver också förbättras och 
”big bags” som ligger kvar på gatumark ska snabbare bötfällas och 
transporteras bort. 
  
Från 1 januari 2025 gäller krav på utsortering och separat insamling 
av textilavfall från hushåll och verksamheter. Trots att staden har 
ansvar för att samla in textilavfall finns ännu ingen fungerande 
infrastruktur för denna på plats. Stockholm behöver hitta en 
långsiktig plan för textilåtervinning, men snabbt upprätta stationer 
för dessa. 
  
Kapaciteten i Stockholms återvinningscentraler behöver öka, 
särskilt då centralen i Sätra lagt ner. Det behöver också bli lättare att 
lämna trädgårdsavfall på återvinningscentralerna – bland annat 
genom en platå där sly och ris kan lämnas av. För Stockholmare 
utan tillgång till bil behöver det bli lättare och villigare att frakta 
bort grovsopor och större avfall till återvinningscentralerna. Mer 
behöver också göras för att förbättra skötseln och trivseln i 
anslutning till stadens återvinningsstationer. 
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Samtidigt behöver miljöförvaltningen tillsammans med 
kommunstyrelsen trygga att det fortsatt ska vara tillåtet att elda 
privat trädgårdsavfall under specifika veckor under våren och 
hösten. Stockholmare som flyttat in i moderna lägenheter med nya 
avfallskvarnar bör också få dispens att använda dessa.                   
  
Vidare vill vi skala upp Stockholms stads arbete med biokol i syfte 
att ta tillvara på till exempel park- och trädgårdsavfall. Den teknik 
som används inom Stockholms stad har utvecklats under ett antal 
år. Sedan 2017 har staden en egen tillverkning av biokol i 
biokolsanläggningen – ett pilotprojekt som började i Högdalen men 
som flyttas till Bromma. Där omvandlas park- och trädgårdsavfall 
till biokol, och i processen får vi förnybar energi (gas) till stadens 
fjärrvärmenät. Biokol har flera fördelar. Det är ett fantastiskt 
jordförbättringsmedel som likt en tvättsvamp håller vatten, näring 
och syre i jorden. Dessutom fungerar det som kolsänka i jorden 
vilket bidrar till en grönare stad och minskar luftens koldioxidnivå 
samt tar hand om förorenat dagvatten från våra gator. 
  
Vi vill därför att Stockholm Vatten och Avfall AB i samarbete med 
exploateringsnämnden, trafiknämnden, stadsdelsnämnderna, 
Stockholm Stadshus AB och Stockholm Exergi inventerar hur 
mycket biokol som staden har behov av, tittar på nytta och kostnad, 
samt tar fram en plan för att etablera en storskalig anläggning för 
produktion av biokol skyndsamt.  
  
Det är viktigt att återbruket ökar. Därför är det välkommet att detta 
är en marknad som vuxit de senaste åren – både tack vare företag, 
föreningar och att stockholmare generellt gör medvetna val. Det här 
är med andra ord ett område som fungerar väl utan kommunal 
inblandning. 
  
Vi vill avslutningsvis understryka behovet av att avfallshanteringen 
sker så kostnadseffektivt som möjligt. I hög utsträckning handlar 
det om att motverka och bekämpa avfallsbrottsligheten samt 
säkerställa att stockholmarna har tillräckligt god kunskap och högt 
förtroende för avfallshanteringen. Stadens kommunikationsinsatser 
kopplat till avfallshantering behöver därför förbättras och 
effektiviseras. 
  
Reservation 2 
Patrick Amofah (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande: 

1. Att i huvudsak godkänna förslaget 
2. Att därutöver anföra följande 

  
Stockholms prognostiseras ha drygt en miljon invånare 2030 och 
avfallsmängden förväntas öka totalt sett. Därför är det av största 
vikt att avfall både från boende och verksamma i staden minskar 
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och tas om hand på ett resurseffektivt sätt. Avfallshanteringen ska 
på ett tidigt stadie vara en självklar del av stadens fysiska planering 
och måste anpassas till människan. Det är en förutsättning för att 
fler stockholmare ska förstå och vilja delta i stadens arbete för en 
bättre miljö inom vatten och avfall. Centerpartiet vill därför 
understryka vikten av att sprida information kring stadens 
avfallshantering. Samtidigt som tillsynen för att effektivt motverka 
fusk och nedskräpning måste skärpas. 
  
Vidare vill Centerpartiet skala upp Stockholms arbete med biokol. 
Den teknik som används inom Stockholms stad har utvecklats under 
ett antal år. Sedan 2017 har staden en egen tillverkning av biokol i 
biokolsanläggningen – ett pilotprojekt som började i Högdalen men 
som flyttas till Bromma. Där omvandlas park- och trädgårdsavfall 
till biokol, och i processen får vi förnybar energi (gas) till stadens 
fjärrvärmenät. 
  
Biokol har flera fördelar. Det är ett fantastiskt jordförbättringsmedel 
som likt en tvättsvamp håller vatten, näring och syre i jorden. 
Dessutom fungerar det som kolsänka i jorden vilket bidrar till en 
grönare stad och minskar luftens koldioxidnivå samt tar hand om 
förorenat dagvatten från våra gator. 
  
Centerpartiet vill därför att Stockholm Vatten och Avfall AB i 
samarbete med exploateringsnämnden, trafiknämnden, 
stadsdelsnämnderna, Stockholm Stadshus AB och Stockholm 
Exergi inventerar hur mycket biokol som staden har behov av samt 
tar fram en plan för att etablera en storskalig anläggning för 
produktion av biokol skyndsamt. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/88-3 (Godkänd - R 1) Remiss Avfallsplan 
 JÄRVA 2025/88-1.3 Bilaga - Avfallsplan 2025, slutversion 

exklusive ändringsmarkering 
 JÄRVA 2025/88-1.1 Bilaga - Relaterade lagar, förordningar, 

strategier och mål ändringar mellan utställning och 
slutversion 

 JÄRVA 2025/88-1.4 Bilaga - Avfallshantering i Stockholms 
stad, ändringar mellan utställning och slutversion 

 JÄRVA 2025/88-1.5 Bilaga - Uppgifter om nedlagda 
deponier i Stockholms stad, ändringar mellan utställning och 
slutversion 

 JÄRVA 2025/88-1.6 Bilaga - Sammanställning av all 
åtgärder och ansvariga ändringar mellan utställning och 
slutversion 

 JÄRVA 2025/88-1 Följebrev Förslag till avfallsplan för 
Stockholm 2025-2030 
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§ 20 
Betänkandet - Ökat uppgiftsutbyte i det 
brottsförebyggande arbetet – skolans och 
socialtjänstens behov (SOU 2024:87)  
Svar på remiss från Kommunstyrelsen, KS 2025/136 
JÄRVA 2025/51 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen mottagit remiss 
gällande betänkandet Ökat uppgiftsutbyte i det brottsförebyggande 
arbetet – skolans och socialtjänstens behov (SOU 2024:87). 
 
Utredningens uppdrag har varit att kartlägga och analysera vilka 
uppgifter som kan behöva utbytas mellan skola, socialtjänst och 
brottsbekämpande myndigheter i brottsförebyggande syfte. I 
uppdraget har även ingått att föreslå författningsändringar som 
medför att sådana uppgifter kan utbytas. Ett annat uppdrag har varit 
att kartlägga och analysera vilka uppgifter som kan behöva utbytas 
mellan skolor i brottsförebyggande syfte och att lämna förslag som 
medför att sådana uppgifter kan utbytas. 
 
Utredningen föreslår sammantaget utökade möjligheter eller 
skyldigheter att lämna information om enskilda från socialtjänsten 
till skolan, från Polismyndigheten och Säkerhetspolisen till skolan, 
mellan skolor, från skolan till socialtjänsten samt från 
Polismyndigheten, Säkerhetspolisen och Tullverket till 
socialtjänsten och Statens institutionsstyrelse (SiS). 
 
Förvaltningen instämmer i att det brottsförebyggande arbetet bland 
barn och unga är ett gemensamt ansvar och att ett utökat 
informationsutbyte kan bidra till effektivare brottsförebyggande 
arbete. I förlängningen kan det förväntas leda till effekten av 
minskad brottslighet. Förvaltningen har uppmärksammat vissa 
farhågor med förslaget som bör beaktas vad avser att socialtjänsten 
lämnar ut information. Det finns en risk att tilliten till socialtjänsten 
påverkas om informationsutlämnande av integritetskänsligkaraktär 
inte hanteras varsamt utan en intresseavvägning och övervägande av 
korrekt information. En annan aspekt av detta är att socialtjänsten 
präglas och bygger på förtroendefulla och tillitsfulla relationer till 
barn, unga och deras vårdnadshavare som bygger på samtycke. Om 
förslaget genomförs, anser förvaltningen att det även bör finnas i 
beaktande att barn kan vara mindre medvetna om berörda risker, 
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följder och skyddsåtgärder samt om sina rättigheter när det gäller 
behandling av personuppgifter. Behandlingen av dessa uppgifter är 
särskilt känslig och ska hanteras varsamt. 
 
Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 21 
Medborgarförslag om en förvaringslåda för material och 
skötsel vid Tensta Skatepark  
Anmälan av medborgarförslag 
JÄRVA 2025/167 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda inkommet medborgarförslag om en förvaringslåda vid 
material och skötsel för Tensta Skatepark. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inkommet medborgarförslag om en förvaringslåda för material och 
skötsel vid Tensta Skatepark 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/167-5 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 
en förvaringslåda för material och skötsel vid Tensta 
Skatepark 

 JÄRVA 2025/167-2 Medborgarförslag om en förvaringslåda 
för material och skötsel vid Tensta Skatepark - 
Avidentifierad 
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§ 22 
Anmälan av delegationsbeslut  
JÄRVA 2025/6 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1939604 (Godkänd - R 1) Anmälan av delegationsbeslut 
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§ 23 
Protokoll för funktionshinderrådet  
JÄRVA 2025/3 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 13 mars 2025 anmäls. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 24 
Protokoll för pensionärsrådet  
JÄRVA 2025/2 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 12 mars 2025 anmäls. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 25 
Protokoll för brottsförebyggande rådet  
JÄRVA 2025/5 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 13 februari 2025 anmäls. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/5-1 (Signerad) Protokoll lokala BRÅ 250213 
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§ 26 
Protokoll för näringslivsrådet  
JÄRVA 2025/4 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från näringslivsrådet den 19 februari anmäls. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2025/4-1 Protokoll från Järva stadsdelsnämnds 
näringslivsråd 2025-02-19 

 JÄRVA 2025/4-1.2 Bilaga - Bilaga stadsutveckling 
 JÄRVA 2025/4-1.1 Bilaga - Lägesbild näringslivsrådet Järva 
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§ 27 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
februari 2025  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 28 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

 Förvaltningsgruppens protokoll från den 15 januari 2025 
 Förvaltningsgruppens protokoll från den 19 februari 2025 
 Kommunstyrelsens ekonomi- och trygghetsutskotts beslut 

2025-02-19, § 5 - Trygghetsinvesteringar i nämndernas 
verksamhetsplan 2025 

 Kommunstyrelsens beslut 19 februari § 7 - Avstämning av 
mål och budget för 2025 

  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 29 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  
Inga skrivelser inkom. 
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§ 30 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
Inget togs upp. 
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